

" establish the forms of Registers of Baptisms, Marriages and Burials; to confirm and make valid in Law the Registers of the Protestant Congregation of Christ Church, *Montreal*, and others which may have been informally kept, and to afford the means of remedying omissions in former Registers." Provided always, that all and every the regulations and requirements of the said Act with respect to the Registers therein mentioned, be also observed with respect to the Registers to be kept pursuant to this Act."

Clause (D.)

" Provided always, and be it further enacted by the authority aforesaid, that the Ministers keeping Registers pursuant to this Act, shall in all respects comply with and be governed by the above recited Act, and shall in case of disobedience to the said Act, be liable to the penalties in like cases provided by the said Act, which penalties shall also be recoverable, paid, applied and accounted for in the same manner as the penalties by the said Act imposed are thereby directed to be paid, applied and accounted for."

*Press 1. Line 27*—Leave out the first "effect," and insert "affect."

*ibid.*—Leave out the second "effect," and insert "affect."

The House then resolved itself into the said Committee.

Mr. *Antoine Charles Taschereau* took the Chair of the Committee; and after some time spent therein,

Mr. Speaker resumed the Chair;

And Mr. *Antoine Charles Taschereau* reported that the Committee had passed the said Amendments, and had made an Amendment thereto, which he was directed to report to the House whenever it shall be pleased to receive the same.

*Ordered*, That the Report be received on Monday next.

Public Health Bill read the first time.

*Ordered*, That Mr. *Tessier* have leave to bring in a Bill to provide more effectually for the preservation of the Public Health in this Province.

He accordingly presented the said Bill, and the same was read the first time; and ordered to be read a second time on Tuesday next.

Law Reporters, deferred.

*Ordered*, That the Order of the day for the House in Committee to take into consideration the expediency of raising a Fund for the appointment and payment of Reporters in the Courts of Justice of this Province, lost by the adjournment of the House, on Wednesday last, be revived; and that this House will, on Wednesday next, resolve itself into the said Committee.

Report on security in Appeals Bill.

Mr. *Gugy*, from the Special Committee to whom was referred the Bill to amend a certain Ordinance therein mentioned, in so far as the same relates to the Security required from the Appellant in cases appealed, reported that the Committee had gone through the Bill, and had made an amendment thereto, which amendment was again read at the Clerk's Table.

*Ordered*, That the Question of concurrence be put upon the said amendment on Monday next.

Courts of Appeals deferred.

*Ordered*, That the Order of the day for the House in Committee to take into consideration the expediency of repealing so much of the Act 34th Geo. III. Chap. 6, as relates to the Constitution of the Court of Appeals, lost by the adjournment of the House, on Wednesday last, be revived; and that this House will, on Wednesday next, resolve itself into the said Committee.

*Ordered*,

" Régîtres de Baptêmes, Mariages et Sépultures, qui confirme et rend valable en Loi le Régître de la Congrégation Protestante de *Christ Church* à *Montréal*, et autres, qui ont été tenus d'une manière informe, et qui fournit les moyens de remédier aux omissions faites dans les anciens Régîtres." Pourvu toujours que tous et chaque règlement et requisition du dit Acte, eu égard aux Régîtres y mentionnés, seront de même observés, concernant les Régîtres qui seront tenus conformément à cet Acte."

Clause (D.)

" Pourvu toujours, et qu'il soit de plus statué par l'autorité susdite, que les Ministres qui tiendront des Régîtres, en conformité à cet Acte, se conformeront à tous égards, et se gouverneront d'après l'Acte ci-dessus récité, et seront sujets, en cas de désobéissance envers le dit Acte, aux mêmes pénalités imposées par le dit Acte, et que ces pénalités seront recouvrées, payées et appliquées, et qu'il en sera rendu compte, en la même manière et ainsi qu'il est ordonné de recouvrer, payer, appliquer et rendre compte des pénalités imposées par le dit Acte."

La Chambre s'est alors formée en le dit Comité,

Mr. *Antoine Charles Taschereau* a pris la Chaire du Comité; et après y avoir siégé quelque temps,

M. l'Orateur a repris la Chaire;

Et Mr. *Antoine Charles Taschereau* a fait rapport que le Comité avait passé les dits amendemens, et y avait fait un amendement, dont il avait ordre de faire rapport à la Chambre, quand il lui plairait de le recevoir.

*Ordonné*, Que le Rapport soit reçu Lundi prochain.

*Ordonné*, Que M. *Tessier* ait la permission d'introduire un Bill pour pourvoir plus efficacement à la préservation de la Santé Publique en cette Province.

Il a en conséquence présenté le dit Bill, lequel a été lu pour la première fois, et ordonné d'être lu une seconde fois, Mardi prochain.

Bill pour la préservation de la Santé Publique lu la première fois.

*Ordonné*, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité pour prendre en considération s'il ne serait pas expédient de prélever un Fonds pour payer les Rapporteurs qui seraient nommés dans les Cours de Justice de cette Province, perdu par l'ajournement de la Chambre, Mercredi dernier, soit rétabli, et que Mercredi prochain, cette Chambre se formera en le dit Comité.

Fonds au sujet de Rapporteurs, remis.

M. *Gugy*, du Comité Spécial, auquel a été référé le Bill qui amende une certaine Ordonnance, y mentionnée, en autant qu'icelle a rapport au cautionnement requis de l'Appelant, dans les causes dont est Appel, a fait rapport que le Comité avait passé le Bill, et y avait fait un Amendement, lequel Amendement a été lu de nouveau à la Table du Greffier.

Bill relatif au Cautionnement en Appel.

*Ordonné*, Que la Question de concours soit mise sur le dit amendement, Lundi prochain.

*Ordonné*, Que l'Ordre du jour pour que la Chambre se forme en Comité, pour prendre en considération s'il ne serait pas expédient de rappeler telle partie de l'Acte 34e. Geo. III. Chap. 6, qui a rapport à la Constitution de la Cour d'Appel, perdu par l'ajournement de la Chambre, Mercredi dernier, soit rétabli, et que Mercredi prochain, cette Chambre se formera en le dit Comité.

Cour d'Appel, remise.

*Ordonné*,